
            
 

 

 

VRAGENHALFUUR 
 

Indiener: Gerjan Teselink 
 
Datum indiening vraag: 17 oktober 2017 
 
 

                               
raadsvergadering van: 17 oktober 2017 
 

Formulering: Tijdens de commissievergadering van Bestuur en Ruimte van 6 september 
j.l. is het stappenplan van afval naar grondstof besproken. Tijdens de beantwoording van 
de portefuillehouder is nadrukkelijk aangegeven dan de genoemde scenario’s slechts 
voorbeelden waren en dienden als praatstukken.  
 

Vraag: 
 
In de online enquête en de  bijeenkomsten wordt alleen verwezen naar de scenario’s 
uit het stappenplan. Is het mogelijk voor inwoners om buiten de scenario’s input te 
leveren? Waaruit blijkt dat? 
 

Vraag: 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Toelichting: 

1. In het vragenhalfuur kunnen vragen gesteld worden over onderwerpen die niet op de 
agenda staan.  

2. De vragen moeten 24 uur voor het begin van de vergadering bij de griffie ingediend 
zijn. 

3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken 
plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel 
aanmaken. 

 

 
 
 


